

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





行程要点

❖ 全程无购物

伊尔库兹克

- . 东正教堂
- . 波兰大教堂
- . 市政府大楼
- . 二战胜利纪念广场
- . 十二月党人文化公园

塔利茨

- . 塔利茨木制露天博物馆
- 俄罗斯原木工艺品彩绘

李斯特杨卡

- . 贝加尔湖博物馆
- . 切尔克夫山
- . 环湖观光小火车

奥利洪岛

- . 布里亚特村落
- . 布里亚特民俗博物馆
- . 合波角
- . 北极基地
- . 冰瀑、冰棱, 气泡湖



风味美食

- . 俄罗斯风味
- . 贝加尔湖全景餐厅
- . 布里亚特风味餐
- . 野餐(现煮鱼汤)
- . 乌兹别克料理



住宿

伊尔库兹克: 4* Irkutsk City Center 或 lbis Hotel 或 Baikal Forest Hotel 或同级 李斯特扬卡: Krestovaya Pad 镇上特色 酒店或同级

奥利洪岛:奥利洪岛特色酒店或同级

第一天 新加坡 + 北京

齐集樟宜国际机场,乘坐客机飞往北京.

第二天 北京 → 伊尔库兹克 (晚餐)

抵达北京后转机前往**伊尔库兹克**,由导游接 机,晚餐后前往酒店休息。

第三天: 伊尔库兹克→塔利茨→李斯特杨卡 (早/午/晚餐)

早餐后,前往**塔利茨木制露天博物馆**,这 里集中了40多座木质建筑古迹,讲述着 17-20 世纪贝加尔湖沿岸人民的日常和文



化生活特点。这里真正的农民宅院都是木质 结构, 宽敞的庭院和仓房。可在古老纺车、 高板床和俄式炉灶旁照照留念。在这里**特别** 安排参观俄罗斯原木工艺品彩绘,在这里可 以彩绘俄罗斯传统木制品,并且带回家珍藏。 抵达李斯特杨卡后,参观贝加尔湖博物馆, 近距离了解神秘的贝加尔湖及湖底生物和矿 产。借助潜水器开始贝加尔湖深度游览,贝 加尔湖在中国史籍中被称为"北海",著名 的苏武牧羊的故事就发生在这一带, 贝加尔 湖是世上最深和蓄水量最大的淡水湖也是世 界上最清澈的湖泊之一,已有2500万年历史, 1996年贝加尔湖被联合国教科文组织列入世 界自然遗产搭乘缆车登上**切尔克夫山顶**,这 里是视野极佳的观景台。可以一览整个贝加 尔湖。

第四天: 李斯特扬卡(早/午)

早餐后,前往车站乘坐【环湖观光小火车】沿途风景优美,古老的隧道、栈桥连绵不断,同贝加尔湖一样,静静地立在原处,成为贝加尔湖的一部分,一半是湖,一半是风情。每个停靠点都是精挑细选,不仅有自然风景和人文风景交汇,还有老西伯利亚铁路独有的景色。从日出东隅,到夕阳恋曲,在环湖小火车上的一天,走过湖光山色,却又似意犹未尽...行程结束后入住酒店休息。

*在冬季, 行程将更改为冬季活动, 包括: 气 垫船(在贝加尔湖上行驶)、狗拉雪橇、雪 地摩托车骑行、露天鱼市和俄罗斯三驾马车 乘坐。

第五天:李斯特扬卡→布里亚特村落一奥利 洪岛(布尔汗海湾) (早/午/晚餐)

早餐后,乘车前往贝加尔湖的最大岛**奥利洪岛**,途中参观**布里亚特村落**,进行传统民俗之旅。此地居民信仰神秘的萨满教,萨满被认为有控制天气、预言、解 梦、占星 的能力,扶尔加河流域及东西伯利亚是最崇信萨满教的地方。在此有机会体验当地居民的热情好客及传统食物,并进行萨满仪式,接受巫师的祈福。参观**布里亚特民俗博物馆**。抵达奥利洪岛。到达后奥利洪岛后,可以自由漫步到布尔汗海湾,传说贝加尔湖神居住的地方。角湾上的岩石是九大神圣景点,也是最著名的景观。

第六天: 奥利洪岛→北线合波角(早/午/晚餐) 早餐后,乘坐越野(包含)车前往奥利洪岛最 北端-合波角,沿途中经过哈兰茨、鳄鱼岛、 人脸山、三兄弟山,抵达合波角岸边探索蓝冰奇景: **冰挂、冰堆、冰洞**,越野车奔驰在一望无际的冰面上!午餐后,继续蓝冰探索。欣赏蓝冰冰堆和蓝冰、湖面裂缝。中途安排参访中继站"北极基地",这里搭设了令人惊艳的装置艺术,可以在这里留影并且获得更不一样的拍照效果,也可从事各种特殊趣味性小游戏:冰上高尔夫、曲棍球、保龄球等等,并获得一张附有俄罗斯邮票的明信片。

第七天: 奥利洪岛→南线:小海→伊尔库兹 克 (早/午/晚餐)

早餐后,驱车前往小海,沿途探索**冰瀑、冰棱、**如镜面般的冰面、隆起的冰块,晶莹剔透,在阳光的照射下美真美幻,还有冰面错综复杂的裂纹,美不胜收。午餐后,继续蓝冰探索,有机会看到**气泡湖**。返回伊尔库兹克。

第八天 伊尔库兹克 (早/午/晚餐)

早餐后,前往游览拥有三百多年历史的城市 古迹: 久负盛名的**东正教堂、波兰大教堂、** 市政府大楼、二战胜利纪念广场、十二月党 人文化公园等人文风光,在这里可领略东西 伯利亚独特人文。参观十二月党人故居博物 馆,在风情街逛街。

第九天 伊尔库兹克·北京·新加坡 (早/午餐)

早餐后,130风情街-曾经是最早的茶商驿站,贸易和转运的需要让这里遗留下了各个年代、各种风格的传统俄式木屋。卡尔马克思大街-道上遍布着各类或怀旧或现代的咖啡馆、酒吧和中西特色餐厅,还有超市、化妆品店、珠宝店等大大小小的商铺,非常热闹,是事历史露天博物馆-这座独特的军事博物馆,这座独特的军事博物馆,由废弃的旧物和战争遗物巧妙构建,本身就是一件震撼人心的艺术品。步入其中,仿佛穿越回硝烟弥漫的二战战场,亲身感受那段波澜壮阔的历史。前往城市中心大型购物超市自由活动。而后前往机场,结束美好的旅程。

第十天 新加坡

我们今天将抵达新加坡,希望您有个愉快的 旅程



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

Irkutsk

- . Orthodox Churches
- . Polish Cathedral
- . City Hall
- . Victory Square
- . Decembrists' Cultural Park

Taltsy

- . Taltsy Wooden Architecture and Ethnographic Museum
- . Russian Wooden Craft Painting

Listvvanka

- . Lake Baikal Museum
- . Chersky Stone
- . Circum-Baikal Railway Sightseeing Train

Olkhon Island

- . Buryat Village
- . Buryat Ethnographic Museum
- . Cape Khoboy
- . Arctic Base
- . Icefalls and Ice Ridges, Bubble Lake



MEALS INCLUSION

- . Russian Flavors Lake
- . Baikal Panoramic Restaurant
- . Burvat Cuisine
- . Picnic (Freshly Cooked Fish Soup)
- . Uzbek Cuisine



ACCOMMODATION

- Irkutsk: 4-star Irkutsk City Center or Ibis Hotel or Baikal Forest Hotel or similar
- Listvyanka: Krestovaya Pad or similar
- Olkhon Island: Specialty hotel on Olkhon Island or similar

Day 1: Singapore >> Beijing

Assemble at Changi International Airport for your flight to Beijing.

Day 2: Beijing → Irkutsk (D)

Upon arrival in Beijing, transfer to your connecting flight to **Irkutsk**. You'll be met by your tour guide at the airport. After dinner, proceed to your hotel for rest.



Day 3: Irkutsk \rightarrow Taltsy \rightarrow Listvyanka (B/L/D) After breakfast, visit the Taltsy Wooden Architecture and Ethnographic Museum, an open-air museum featuring over 40 wooden historical buildings that showcase the daily life and culture of the people living along Lake Baikal from the 17th to 20th centuries. You can take photos of the old spinning wheels, high plank beds, and Russian stoves. A special activity is arranged here where you can paint traditional Russian wooden crafts and take them home as souvenirs. Arrive in Listvyanka and visit the Lake Baikal Museum to learn about the mysterious Lake Baikal and its underwater creatures and minerals. Take a cable car to the top of Chersky Stone, a panoramic viewpoint offering stunning views of Lake Baikal, which is the world's deepest and largest freshwater lake by volume and a UNESCO World Heritage Site.

Day 4: Listvyanka (B/L)

After Breakfast, go to the train station to ride the Circum-Baikal Railway sightseeing train. The scenery along the way is beautiful, with old tunnels and viaducts blending seamlessly with Lake Baikal. Each stop is carefully selected, offering a mix of natural and cultural landscapes unique to the old Siberian Railway. Enjoy the views from sunrise to sunset on the train. After the train ride, check in to your hotel for rest.

*During winter, the program will change to winter activities including: Hovercraft (traversing along Lake Baikal), Dog Sledding, Snowmobile riding, Open Air Fish Market and Russian Troika Cart Riding

Day 5: Listvyanka \rightarrow Buryat Village \rightarrow Olkhon Island (Burkhan Bay) (B/L/D)

After breakfast, travel to **Olkhon Island**, the largest island in Lake Baikal. En route, visit a **Buryat village** for a traditional folk culture experience. The local residents believe in the mysterious shamanism. Shamans are believed to have the ability to control the weather, predict the future, interpret dreams, and practice astrology. The Volga River basin and Eastern Siberia are strongholds of shamanism. Experience the hospitality of the locals and taste traditional food. Visit the **Buryat Ethnographic Museum**.

Day 6: Olkhon Island → Northern Line: Cape Khoboy (B/L/D)

After breakfast, take a 4WD vehicle to Cape Khoboy, the northernmost point of Olkhon Island. Along the way, pass by Kharantsy,

Crocodile Island, Man's Face Mountain, and Three Brothers Mountain. Explore the stunning blue ice scenery at Cape Khoboy. After lunch, continue exploring the blue ice lake surface. Visit the "Arctic Base" relay station, featuring impressive art installations, where you can take photos and enjoy fun activities like ice golf, ice hockey, and ice bowling. You will also receive a postcard with a Russian stamp.

Day 7: Olkhon Island \rightarrow Southern Line: Small Sea \rightarrow Irkutsk (B/L/D) After breakfast, drive to the Small Sea,

exploring icefalls, ice ridges, mirror-like ice surfaces, and ice hummocks along the way. The crystal-clear ice, illuminated by sunlight, creates a magical scene, with intricate patterns of cracks on the ice surface. After lunch, continue exploring the blue ice and have the chance to see bubble lakes. Return to Irkutsk.

Day 8: Irkutsk (B/L/D)

After breakfast, tour the city's historical sites, including the renowned Orthodox Church, Polish Cathedral, City Hall, Victory Square, and the Decembrists' Cultural Park. Experience the unique culture of Eastern Siberia. Visit the Decembrists' Museum and stroll along the scenic streets.

Day 9: Irkutsk → Beijing → Singapore (B/L) After breakfast, you will visit 130th Kvartal, which was the first tea merchants post. This area retained the traditional Russian wooden houses from various eras and styles due to the trade, and transportation needs. Then you will go to Karl Marx Street, filled with vintage and modern cafes, bars, restaurants, supermarkets, cosmeticians, jewelery stores, and other various shops. It is a very lively location, and a great place for touring, shopping, and experiencing Russian culture. You will also visit the Military History open air museum. This unique military museum, is constructed from abandoned old objects, and war relics. Lastly, there will be free time at a large shopping super market in the city center. Afterwards you will travel to the airport, to end your wonderful trip.

Day 10: Singapore

Arrive in Singapore. We hope you had a pleasant journey.



REMARKS:

1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险.

祝君旅途愉快!!!

HAVE A NICE TRIP!!!